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Prezydent Miasta Zgierza 

Szanowny Panie Prezydencie proszę o udzielenie informacji o jaką kwotę środków finansowych 

Gmina Miasto Zgierz jest stratna jeżeli chodzi o wpływ do budżetu miasta Zgierza w okresie od 01.01.2024 

do 01.10.2024 roku z tytułu prowadzonej polityki podatkowej przez obecny rząd ( utrzymanie zwolnień 

podatkowych, ulg, zmiany wysokości stawek podatkowych wprowadzonych przez rząd PiS) czy braku 

pokrycia kwoty należnej subwencji oświatowej oraz innych należności wpływających na finanse samorządu a 

wynikające z prowadzonej polityki rządu. Proszę o ujęcie wyliczenia w porównaniu do okresem przed 

zmianami podatkowymi wprowadzonymi przez rząd PiS. 

Z poważaniem 

Jakub Filipowicz 


